
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/15377.

Benyújtás dátuma: 2021-03-10 11:15

Parlex azonosító: 7QPSYJY40001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Ungár Péter (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mekkora az orvoshiány?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egészségügyben lezajlott jogviszonyváltás miatt március 1-jétől több orvos is elhagyta az állami
egészségügyet,  mivel  nem írta  alá  az  új  szerződését.  Ennek  következtében  több  kórházban  és
osztályon  is  orvoshiány lépett  fel  és  más  intézményekből  kell  segítséget  kérniük.  Mindez  úgy
történik, hogy eddig is sok betöltetlen álláshely volt, így ez a szám most növekedett.

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem a Miniszter urat:

1. Március 1-jével országosan kórházakra lebontva hány orvos, egészségügyi dolgozó hagyta el az
állami szektort?

2.  A  jogviszonyváltást  nem  elfogadó,  így  az  állami  egészségügyet  elhagyó  orvosok  milyen
szakterületeken dolgoztak a kórházakban?

3.  Az  eddig  is  betöltetlen  státuszokkal  és  a  most  állami  egészségügyből  kikerült  orvosokkal,
egészségügyi dolgozókkal együtt országosan hány betöltetlen álláshely van jelenleg?

Válaszát várva.

Üdvözlettel,

Ungár Péter

LMP

Budapest, 2021.03.10.


